

Mødereferat: Netværkshuset Gentofte – bestyrelsesmøde 15/5-2025.

Netværkshuset Gentofte, Bestyrelsesmøde d. 15/5-2025.

Deltagere: Bodil (mødeleder), Sara, Myssoun, Susanne, Maria, Jens, Keld, Bjarne (referent).

Afbud: Melia, Roberto, Hubert.

1. Godkendelse af dagsorden /Bodil

Godkendt.

Under evt. tilføjes: Lørdagsåbent

2. Godkendelse af referat fra sidst /Bodil

Godkendt.

Fremover skal udkast til referat foreligge en uge efter mødet. Og kommentarer modtages senest en uge efter referatet er udsendt til kommentering.

Obs i hht. vedtægterne skal referatet publiceres på hjemmesiden en måned efter mødet.

3. Valg af referent.

Bjarne.

4. IT- Hvad mangler vi? Og hvilke postkasser har vi brug for?

Vi afventer tidspunkter fra Davinder for beskrivelse af det vi har.

Det er ikke helt klart om vi har brug for alle de postkasser vi har pt.

bestyrelse@netvaerkshuset.dk : Alle i bestyrelsen har adgang til denne (bemærk inkl.. suppleanter men undtaget Melia). Det aftales at Keld monitorer denne konto.

navn@netvaerkshuset.dk : Personlig mail for bestyrelsesmedlemmer, suppleanter og Melia.

bestyrelse-2025@netvaerkshuset.dk : Gruppe mail der går til alle i bestyrelsen inkl.. suppleanter og Melia. Der kan ikke sendes fra denne mail.

koordination@netvaerkshuset.dk : Denne mail håndteres normalt af Melia, men bestyrelsen og suppleanter har adgang. I forbindelse med Melia's ferier osv. aftales hvem der håndterer denne konto. Melia laver out-of-office autosvar, men vigtige mails skal håndteres.

Mht. til signaturer når vi sender mail på vegne af Netværkshuset skal vi have lavet en standard signatur. Keld sender forslag til bestyrelsen (og det er gjort)

5. Børnebetaling – beslutning der holder.

Det besluttet at børn under 18 er gratis til alle arrangementer.

6. Kommende arrangementer – herunder tilmeldingsformular, a la Frivilligcentrets.

Arrangementer: Se program.

Tilmeldingsformular: Melia og Sara laver oplæg når Melia er retur.

Fællesspisning "Sundhedsmåned, Gentofte Kommune" 28/5. Der skulle være tilmeldings site på gentofte.dk men har ikke kunnet findes.

7. Kommunevalg – samarbejde med Deep Democracy, Sine

Kommunal- og regionalvalget 2025 er planlagt til at blive afholdt tirsdag den 18. november 2025, hvilket er den tredje tirsdag i november i valgåret.

Deep Democracy søger penge hos Tryk, afhængig af resultatet beslutter vi hvad vi gør.

Der bør laves møde med politikere i Netværkshuset. Der skal laves aftaler og findes en dato.

Action: Det taler vi om på næste møde

8. Sommerferien – ture og vagtplan (Melia ferie uge 28)

Jens har fremlagt budget og plan for ture.

Skovtårnet, Skovtårnsvej 1, Rønnede: d. 13/7.

Susanne Højsting + maksimum 3 aktive hjælpere kommer gratis med.

Der er plads til maksimum 50 deltagere svarende til en bus.

Keld har en link til registrering/betalings metode. Fremsendes til Jens.

Øresundsakvariet, Strandpromenaden 5, Helsingør: d. 20/7.

Susanne Højsting + maksimum 3 aktive hjælpere kommer gratis med.

Der er plads til maksimum 50 deltagere svarende til en bus.

BonBon-Land, Gartnervej 2, Holmegaaard: d. 27/7

Betinna Olaf + maksimum 3 aktive hjælpere kommer gratis med.

Der er plads til maksimum 50 deltagere svarende til en bus.

Zoologisk Have, Roskildevej 132, København: Bliver i August.

Atossa (tidligere Nasrin) + maksimum 3 aktive hjælpere.

Der er plads til maksimum 50 deltagere.

9. Forretningsorden under udarbejdelse.

Behandles på bestyrelsesmøde d. 26/6.

Udleveret udkast fra Bodil.

10. Økonomi – herunder hvem er i økonomigruppen, Nordea

Behovet for en økonomi gruppe er uklart, Keld undersøger historik.

Regnskab ÅTD udleveret. Alt ser sundt ud.

Næste bestyrelsesmøde bliver der mere økonomi diskussion.

Nordea legitimeringen er stadig et problem. Det er åbenbart noget manuelt der giver udfordringer hos Nordea. Sara og Bodil mangler stadig.

11. Rengøring – stadig en udfordring?

Blevet lidt bedre. Prisen ser ud til at være meget standard. Der følges op til efteråret.

12. Frivilligmøder – sommer reception d. 27/6 kl. 16-18.

Mødereferat: Netværkshuset Gentofte – bestyrelsesmøde 15/5-2025.

Mødet d. 12/5 gav en bred orientering om ”Hvad er Integration”. Usikkerheden for indvandrere og flygtninge blev blotlagt.

Man besværliggør integration ved løbende ændringer af reglerne.

Foredragsholderen Mads Ted Drud-Jensen fra DRC bliver inviteret igen til yderligere diskussion.

Sommerreception for frivillige afholdes d. 27/6 kl. 16-18.

13. Husmøder – herunder involvering.

Næste møde afholdes d. 21/5.

Der bliver et oplæg ved Dignity ca. 1 time. Det er planlagt at de skal komme en gang mere.

Diskussion om nyt navn for ”brugere”.

Der skal mere involvering fra alle i huset.

14. Gentofte erhvervsforening – mail fra Jens.

Vi er blevet inviteret til møde i en ny forening for erhverv i Gentofte. Mødet er d. 27/5.

Formålet med at deltage kunne være at skaffe erhvervskontakter, donationer, evt. besøg fra erhverv og måske hverve nye frivillige.

Sara deltager. Evt. Jens – der dog skal finde afløser som social vært den eftermiddag.

Spørg desuden Hubert eller andre der kunne tænkes at ville deltage.

15. Orientering fra tovholdergrupper – nu: aktivitetsgrupper.

Vi har besluttet at ændre navnet på tovholdere og tovholdergrupper til aktivitetskoordinatorer og aktivitetsgrupper hhv.

Susanne har i dag udsendt opdatering til aktivitetskoordinatorerne og afventer kommentarer retur. Tages op efter sommerferien.

Der holdes møde om aktivitetskoordinatorens rolle d. 27/5 kl. 17-18.30.

Det foreslås at listen med information om hvem der er aktivitetskoordinator og medlemmer af grupperne lægges ind i et online regneark.

Social vært.

Beskrivelse er klar. Den indeholder krav til den sociale værtsroller. Der laves mappe med information som placeres ved den sociale vært og online.

Strategigruppe /actionliste/advisory board.

Hubert er trådt ud af gruppen pga. arbejdsbelastning.

Action listen bliver til en handlingsplan. Definerer fokusområder.

Action listen skal ajourføres.

Advisory board. Behovet defineres efter strategien er mere klar.

PR – bl.a. logo – anden merchandise.

Mødereferat: Netværkshuset Gentofte – bestyrelsesmøde 15/5-2025.

Logo: Sara. Logo skal give en visuel identitet. Konkurrence er afholdt og vinder fundet. Der er behov for hjælp fra en professionel grafiker.

Bestyrelsens ønsker skal gennemgås i hht. tidligere oplæg:

Følgende fra referat fra bestyrelsesmøde d. 30. sept 2024:

Retningslinjer for design af logo er repræsentation af ord som integration, fællesskab, netværk, multikultur og diversitet og at det viser at vi er en del af Dansk Flygtningehjælp.

Under processen vil vi involvere professionelle, der har viden om grafisk design og logoer

Det blev pointeret at logoet bør henvende sig til en bred målgruppe med personer i alle aldersgrupper.

Action: Keld kommer med grovskitse/udkast i flerfarvede arme.

Rettighederne skal være på plads hvis det er et ”kopi” logo.

Der blev talt om merchandise: t-shirts, kuglepenne, bolcher, kopper, etc.

Sikkerhedsgruppen: Flyttes til placering under drift.

Andre?

Sara spørger om vi skal deltage i Gentofte Folkemøde til september. Vi deltog seneste år med et bord og repræsentanter der orienterede om Netværkshuset.

Mødereferat: Netværkshuset Gentofte – bestyrelsesmøde 15/5-2025.

Det foregår i Byens Hus og alle foreninger i Gentofte er inviteret.

Beslutning om evt. arbejdsgruppe på næste bestyrelsesmøde.

16. Orientering fra forretningsudvalget.

Håndtering af emails koordination@netvaerkshuset.dk i Melias ferie – og generelt.

Keld monitorer mailen og tager action hvor det er nødvendigt. Melia har sat autosvar på med information.

Møde i bestyrelsen i Frivilligcentret.

Frivilligcentret er i Byens Hus. Bodil har været til generalforsamling og er i bestyrelsen. Bodil har haft møde med Leyla, der er daglig leder i Frivilligcentret.

Møde i Integrationsrådet i Gentofte.

Bodil og Ellen Margrethe er faste medlemmer af Integrationsrådet i Gentofte. Bodil deltog i møde seneste uge. Nyt møde 25/5. Ellen Margrethe er også medlem.

Formålet med Integrationsrådet er at rådgive politikere om integration.

Misbrug af husets printer.

Der printes væsentligt mere end der betales for.

Der er printet/kopieret mange sider uden betaling - mest skak relateret.

I perioden fra 01/01/2025 til 22/04/2025 er der blevet printet ca. 7500 sider på printeren i computerrummet, men vi har kun modtaget betaling for ca. 1300 sider.

Der laves ny kode som ikke må deles.

Systemet til print betaling koster 5.000 pr. år. Det skal undersøges om det er fornuftigt at have dette abonnement. Keld undersøger med Davinder.

I dag er det således at de der får hjælp til f.eks. CV-print får det gratis printet, mens de der klarer det selv skal betale.

Dette ændres således at alle skal betale.

Dette skal koordineres med Davinder og Melia.

Arbejdsdag udskudt. Evt. 23. August.

Venzo kommer d. 20/6 med 9 personer til frivilligt arbejde. Max, Hubert og Melia definerer opgaver.

Nøgler.

Der er to stk. udestående. De forventes afklaret.

17. Evt.

Lørdagsåbent. Der har fra flere sider været ønske om lørdagsåbent.

Der er et stort ønske om familiekomssammen.

Men der kan ikke findes frivillige. Der kan ikke være åbent før der er fundet frivillige der vil stå

Mødereferat: Netværkshuset Gentofte – bestyrelsesmøde 15/5-2025.

for dette.

Bestyrelsen arbejder videre med ønsket.